
Szanowni Państwo, 

Na wstępie pragniemy wyrazić głębokie ubolewanie z powodu zaistniałej sytuacji oraz 
niedogodności, jakie powoduje trwająca budowa i rozruch techniczny najnowszej inwestycji 
w naszym obiekcie w Grudziądzu. 
Bardzo zależy nam na harmonijnej współpracy zakładu z okolicznymi mieszkańcami. 

Po zakupie obiektu w Grudziądzu spółka Kwidzyn czyni wszelkie starania, aby ograniczyć 
jego uciążliwość zarówno dla mieszkańców, jak i środowiska. W związku z tym 
przeprowadzono szereg inwestycji mających na celu poprawę oddziaływania zakładu na 
otoczenie, w tym: 

1. Zaprzestano działalności produkcyjnej, co wyeliminowało związane z nią emisje, w 
tym także hałas. 

2. Zlikwidowano kotłownię węglową, co wpłynęło na ochronę środowiska i ograniczenie 
emisji pyłów. 

3. Znacząco ograniczono ilość amoniaku w zakładzie. 
4. Zwiększono bezpieczeństwo przeciwpożarowe poprzez montaż nowoczesnych 

systemów wczesnego ostrzegania przed pożarem na terenie całego zakładu. 
5. Zainstalowano i uruchomiono nowoczesną maszynownię amoniakalną – największą 

inwestycję proekologiczną w tym zakładzie. 

Przeprowadziliśmy wstępne pomiary hałasu emitowanego przez zakład oraz jego główne 
urządzenia. Dzięki temu udało się zlokalizować źródło problemu, czyli budowę nowej 
maszynowni amoniakalnej. Spółka Kwidzyn jako inwestor, zleciła generalne wykonawstwo 
wyspecjalizowanej firmie w formule „zaprojektuj i wybuduj”. 

Budowa ta jest realizowana zgodnie z projektem budowlanym oraz uzyskanym pozwoleniem 
na budowę. Uprawnieni projektanci zaprojektowali ten obiekt zgodnie z przepisami prawa 
budowlanego, wskazując w odpowiednich częściach projektu, że nie będzie on emitował 
hałasu powyżej dopuszczalnych norm. 

Wstępne pomiary hałasu stały się podstawą do zgłoszenia reklamacji wykonawcy i zażądania 
podjęcia działań w celu zapewnienia zgodności z warunkami projektu oraz pozwolenia na 
budowę w zakresie emisji hałasu. W odpowiedzi wykonawca poinformował nas, że 
współpracuje obecnie z wyspecjalizowaną firmą w celu dobrania odpowiednich rozwiązań 
technicznych mających redukować hałas do wymaganych norm. Liczymy, że w najbliższym 
czasie otrzymamy kompletną informację wraz z harmonogramem działań wykonawcy, który 
będziemy mogli przekazać mieszkańcom. 

Pragniemy podkreślić, że budowa nie jest jeszcze zakończona, a instalacja znajduje się w 
fazie rozruchów, testów i dostosowywania parametrów pracy. Po zakończeniu działań 
naprawczych ze strony wykonawcy oraz finalizacji budowy zlecimy wykonanie badań hałasu 
do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska, aby zapewnić pełną obiektywność 
pomiarów. Spółce Kwidzyn jako inwestorowi, zależy równie mocno jak mieszkańcom, aby 
podejmowane przez nas działania nie szkodziły otoczeniu, a wręcz przyczyniały się do 
ochrony środowiska, poprawy bezpieczeństwa pracowników oraz komfortu okolicznych 
mieszkańców. 



Dążymy do pełnego dialogu społecznego z zainteresowanymi stronami. Nie rozumiemy 
informacji o rzekomym braku kontaktu z naszej strony – nasze telefony są aktywne, a 
siedziby naszych obiektów zawsze otwarte na rozmowy. Na pierwsze sygnały mailowe od 
mieszkańców odpowiedzieliśmy niezwłocznie, podobnie jak na zapytania ze strony Urzędu 
Miasta Grudziądz. 

 

 

 

        Z poważaniem 

        Władysław Wejher 

 


